



Production of Selected Biscuits

Semi-annual period ended
June 1994

Price: Canada: \$8.00 per issue, \$16.00 annually
 United States: US\$10.00 per issue, US\$20.00 annually
 Other Countries: US\$12.00 per issue US\$23.00 annually
 To order Statistics Canada publications, please call our National toll-free line 1-800-267-6677

Prior to 1979, production data for biscuits and cones were published quarterly in **Biscuits and Confectionery** (Catalogue No. 32-016). Annual data on the biscuit industry may be obtained from the Statistics Canada publication **Food Industries** (Catalogue No. 32-250).

Survey Coverage:

This survey is a semi - annual mail-out mail-back survey with telephone follow-up. It is intended to cover 100% of the production of "packaged" biscuits, including biscuits shipped in bulk by respondents. It does not include the production of biscuits by establishments classified as bakeries nor by those classified as retail bakeries, which bake their own goods and sell them over-the-counter to final consumers. Based on the weight of the total shipments of biscuits of own manufacture as reported to the latest Survey of Manufactures, the establishments covered by this survey represent 99.9%. The total weight is to a degree understated because certain establishments are not included. Those categorized as "small" establishments do not report commodity data and thus would not be included. Also establishments classified to non-manufacturing industries would not be included. This report reflects the activity of respondent firms operating in 1994. The list of respondents is published annually in the December issue.

This survey is funded by the Association of Canadian Biscuit Manufacturers.

For further information contact:

Peter Zylstra,
 Industry Division,
 Statistics Canada,
 Ottawa, Ontario.
 K1A 0T6
 (613) 951-3511

Industry Division

August 1994

Note of Appreciation

Canada owes the success of its statistical system to a long-standing cooperation involving Statistics Canada, the citizens of Canada, its businesses, governments and other institutions. Accurate and timely statistical information could not be produced without their continued cooperation and goodwill.

Production de certains biscuits

Semestre terminé
en juin 1994

Prix: Canada: 8 \$ l'exemplaire, 16 \$ par année
 États-Unis: 10 \$ US l'exemplaire, 20 \$ US par année
 Autres pays: 12 \$ US l'exemplaire, 23 \$ US par année
 Pour commander les publications de Statistique Canada veuillez composer le numéro national sans frais 1-800-267-6677

Avant 1979, les données de la production de biscuits et de cornets étaient publiées dans le bulletin trimestriel **Biscuits et confiserie** (n° 32-016 au catalogue). On peut obtenir les données annuelles sur l'industrie de biscuits dans la publication de Statistique Canada intitulée **Industries des aliments** (n° 32-250 au catalogue).

Champ d'observation de l'enquête:

Il s'agit d'une enquête postale semestrielle avec suivi téléphonique. Elle doit couvrir 100% de la production de biscuits "empaquetés", y compris les biscuits livrés en vrac par les répondants. Celle-ci n'inclus pas la production de biscuits par les établissements qui sont classés comme boulangerie ni celle de boulangerie de détail vendant ses produits de propre fabrication directement au consommateur sur place. En nous basant sur le poids des livraisons totales des biscuits de propre fabrication telle que rapporté sur la dernière enquête annuel des manufactures, les établissements dénombrés par cette enquête représentent 99.9% de ce poids total. Le poids total est légèrement minimisé parce que certains établissements ne sont pas inclus. Ceux qui sont classés comme petits établissements ne rapportent pas de données par produits et ne sont donc pas inclus. Il en est de même pour les établissements attribués aux industries non-manufacturières. Cette publication reflète l'activité des compagnies répondantes qui opèrent en 1994. La liste des répondants est publiée annuellement dans la publication de décembre.

Cette enquête est subventionnée par l'Association Canadienne des Manufacturiers de Biscuits.

Pour plus de renseignements, communiquer avec:

Peter Zylstra,
 Division de l'industrie,
 Statistique Canada,
 Ottawa, Ontario.
 K1A 0T6
 (613) 951-3511

Division de l'industrie

Août 1994

Note de reconnaissance

Le succès du système statistique du Canada repose sur un partenariat bien établi entre Statistique Canada et la population, les entreprises, les administrations canadiennes et les autres organismes. Sans cette collaboration et cette bonne volonté, il serait impossible de produire des statistiques précises et actuelles.



Statistics
Canada

Statistique
Canada

Canada

TABLE 1. Production of Biscuits, Canada, 1993 and 1994

| SCG Code CTB | 1993 | 1994 | 1993 | 1994 |
|--|--------------|---------------|-------------|--------------|
| pounds - livres kg | | | | |
| Semi-annual period ended June 1994 - Semestre terminé en juin 1994: | | | | |
| Biscuits, unsweetened - Biscuits non sucrés | | | | |
| A. Production | | | | |
| Sodas, plain - Soda ordinaires | 1905.90.41.1 | x | x | x |
| Sodas, sprayed ¹ - soda recouverts par vaporisation ¹ | 1905.30.18 | x | x | x |
| Sodas, salted - Soda salés | 1905.90.41.2 | x | x | x |
| TOTAL - Production - Totale | | x | x | x |
| B. Exports (of All Types) - Exportations (de tout genre) | | | | |
| Exports to the United States - Exportations aux États-Unis | 1905.90.41 | x | 14,764,378 | x |
| Total Exports - Total des exportations | 1905.90.41 | x | 15,590,106 | x |
| Biscuits, sweetened - Biscuits sucrés | | | | |
| A. Production | | | | |
| Assorted - Assortis | 1905.30.11 | 6,527,603 r | x | 2 960 871 r |
| Chocolate Chip ² - Brisures de chocolat ² | 1905.30.29 | 20,795,685 r | 18,642,348 | 9 432 764 r |
| Coated - Enrobés | 1905.30.12 | 10,653,034 | 10,837,056 | 4 832 135 |
| Fruit filled - Fourrés aux fruits | 1905.30.13 | 10,978,410 r | 12,588,721 | 4 979 723 r |
| Mallows, completely coated - À la guimauve, entièrement recouverts | 1905.30.15 | 4,584,246 | x | 2 079 379 |
| Plain - Ordinaires | 1905.30.16 | 65,236,020 r | 48,105,593 | 29 590 561 r |
| Sandwich | 1905.30.17 | 33,016,093 | 30,089,507 | 14 975 848 |
| All other biscuits sweetened ³ - Tous autres biscuits sucrés ³ | 1905.30.19 | 23,334,566 | 21,319,093 | 10 584 381 |
| TOTAL - Production - Totale | | 175,125,657 r | 152,325,889 | 79 435 662 r |
| B. Exports (of All Types) - Exportations (de tout genre) | | | | |
| Exports to the United States - Exportations aux États-Unis | 1905.30 | 37,973,943 r | 38,589,531 | 17 224 691 r |
| Total Exports - Total des exportations | 1905.30 | 39,065,240 r | 39,016,293 | 17 715 159 r |

See footnote(s) at end of table.

Voir note(s) à la fin du tableau.

Table 1 Production of Biscuits, Canada, 1993 and 1994 – Concluded

| | SCG Code CTB | 1993 | 1994 | 1993 | 1994 |
|--|--------------------|-----------------|------|------|------|
| | | pounds - livres | | kg | |
| Year-to-date – Total cumulatif | | | | | |
| Biscuits, unsweetened – Biscuits non sucrés: | | | | | |
| A. Production | | | | | |
| Sodas, plain – Soda ordinaires | 1905.90.41.1 | | | | |
| Sodas Sprayed ¹ – soda recouverts par vaporisation ¹ | 1905.30.18 | | | | |
| Sodas, salted – Soda salées | 1905.90.41.2 | | | | |
| TOTAL – Production – Totale | | | | | |
| B. Exports (of All Types) – Exportations (de tout genre) | | | | | |
| Exports to the United States – Exportations aux États-Unis | 1905.90.41 | | | | |
| Total Exports – Total des exportations | 1905.90.41 | | | | |
| Cumulative figures will appear here in subsequent issues. | | | | | |
| Biscuits sweetened – Biscuits sucrés: | | | | | |
| A. Production | | | | | |
| Assorted – Assortis | 1905.30.11 | | | | |
| Chocolate Chip ² – Brisures de chocolat ² | 1905.30.29 | | | | |
| Coated – Enrobés | 1905.30.12 | | | | |
| Fruit filled – Fourrés aux fruits | 1905.30.13 | | | | |
| Mallows, completely coated – À la guimauve, entièrement recouverts | 1905.30.15 | | | | |
| Plain – Ordinaires | 1905.30.16 | | | | |
| Sandwich | 1905.30.17 | | | | |
| All other biscuits sweetened ³ – Tous autres biscuits sucrés ³ | 1905.30.19 | | | | |
| TOTAL – Production – Totale | | | | | |
| B. Exports (of All Types) – Exportations (de tout genre) | | | | | |
| Exports to the United States – Exportations aux États-Unis | 1905.30 | | | | |
| Total Exports – Total des exportations | 1905.30 | | | | |

¹ Sprayed biscuits (1905.30.18) were included with plain sodas (1905.90.41.1), previous to 1993.

² Chocolate chip cookies (1905.30.29) were included with plain sweetened biscuits (1905.30.16), previous to 1993.

³ Includes graham wafers (1905.30.23), mallows, open faced (1905.30.14) and ice wafers (1905.30.24).

r revised figures.

x confidential, suppressed to meet the requirements of the Statistics Act.

¹ Les biscuits recouverts par vaporisation (1905.30.18) étaient inclus avec les soda ordinaires (1905.90.41.1), avant l'année 1993.

² Les biscuits de brisures de chocolat (1905.30.29) étaient inclus avec les biscuits sucrés ordinaires (1905.30.16), avant l'année 1993.

³ Incluant gaufrettes de graham (1905.30.23), à la guimauve, non recouverts (1905.30.14), et gaufrettes glacées (1905.30.24).

r nombres rectifiés.

x confidentiel, supprimé en vertu des dispositions de la Loi sur la statistique.

Selected series available on CANSIM, matrix 190

Certaines séries sont disponibles dans la matrice 190, de CANSIM

Note: Totals may not add due to rounding.

Nota: Les totaux ne concordent pas nécessairement à cause de l'arrondissement des chiffres.

Published by authority of the Minister responsible for Statistics Canada. © Ministry of Industry, Science and Technology, 1994. All rights reserved. No part of this publication may be reproduced, stored in a retrieval system or transmitted in any form or by any means, electronic, mechanical, photocopying, recording or otherwise without prior written permission from Licence Services, Marketing Division, Statistics Canada, Ottawa, Ontario, Canada K1A 0T6.

Publication autorisée par le ministre responsable de Statistique Canada. © Ministre de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie, 1994. Tous droits réservés. Il est interdit de reproduire ou de transmettre le contenu de la présente publication, sous quelque forme ou par quelque moyen que ce soit, enregistrement sur support magnétique, reproduction électronique, mécanique, photographique, ou autre, ou de l'emmagasinier dans un système de recouvrement, sans l'autorisation écrite préalable des Services de concession des droits de licence, Division du marketing, Statistique Canada, Ottawa, Ontario, Canada K1A 0T6.

Standards of Service to the Public

To maintain quality service to the public, Statistics Canada follows established standards covering statistical products and services, delivery of statistical information, cost-recovered services and service to respondents. To obtain a copy of these service standards, please contact your nearest Statistics Canada Regional Reference Centre.

Normes de service au public

Afin de maintenir la qualité du service au public, Statistique Canada observe des normes établies en matière de produits et de services statistiques, de diffusion d'information statistique, de services à recouvrement des coûts et de services aux répondants. Pour obtenir une copie de ces normes de service, veuillez communiquer avec le Centre de consultation régional de Statistique Canada le plus près de chez vous.

The paper used in this publication meets the minimum requirements of American National Standard for Information Sciences – Permanence of Paper for Printed Library Materials, ANSI Z39.48 – 1984.

Le papier utilisé dans la présente publication répond aux exigences minimales de l'«American National Standards for Information Sciences» – «Permanence of Paper for Printed Library Materials», ANSI Z39.48 – 1984.



STATISTICS CANADA LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE STATISTIQUE CANADA



1010170638